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ACTA

A Torroella de Montgrí, el 15 de novembre de 2017, a les 20 h es reuneix a l’auditori de Can
Quintana, el Consell de Barri de la Bolleria i Sobrestany, sota la presidència del regidor de
participació ciutadana, Sr. Marc Calvet i Martí, i la tècnica de participació ciutadana, Sra.
Roser Ayats. 

S’obre la reunió a les 20 h amb una benvinguda per part del regidor, que també explica
l’ordre del dia de la sessió. Un cop feta aquesta prèvia, el regidor dóna la paraula a la
tècnica de participació ciutadana que fa un seguiment de les propostes d’inversió del consell
de barri de la Bolleria i Sobrestany, per la legislatura 2015-2019.

Les propostes sol·licitades pels veïns del Consell de Barri de la Bolleria i Sobrestany, per
ordre de votació van ser els següents: 

 
PROPOSTA VEÏNAL

 
PRESSUPOST

ESTAT
 ACTUAL

1. Recollida de restes vegetals. Aquest
servei ja existeix des de fa un any, és
gratuït per tots els empadronats al
municipi.

Aquest servei
l’Ajuntament ja
l’assumeix

Fet

2. Desbrossament de l’era veïnal que
dóna a la plaça d’entrada de Sobrestany

Costos de
personal

 En fase d’estudi

3. Creació de zona de jocs infantils a la
Plaça de Sobrestany 

2.565,20 € Fet (Col·locació d’una

cistella de bàsquet i

una porteria de futbol

a la Pl. de Sobrestany 

4. Franja perimetral contra incendis.
Demanda que l’Ajuntament n’assumeixi
els costos. 

L’Ajuntament ha
assumit costos
2016 i tb al 2017.

Fet

5. Col·locació d’una cartellera a
Sobrestany

750 Fet

6. Delimitació dels contenidors de
Sobrestany, amb una tanca de fusta.
L’equip de govern ha fet una prova pilot

1.700 € Segurament no es podrà fer
per què a nivell tècnic es
considera que aquest tipus
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per posar tanques de fusta i no acaba de
funcionar. Zones més brutes. 

de delimitacions amb fusta
generen més brutícia.  

Altres propostes que van arribar a l’Ajuntament, a la fase de votacions, van ser:
Delimitació contenidors Bolleria, arreglar c. Tramuntana, netejar olives del c. Tramuntana,
numeració cases de Sobrestany, tallar branques que sobresurten del c. Tramuntana. 

En el marc del Consell de Barri també es dóna compte de les inversions

executades al 2017, de la partida de Consells de Barri, dotada amb 25.000

€. 

CB Nucli Antic

- Asfaltatge c. Hospital: 10.000 €

CB Figueres:

- Pavimentació vorera solar c. Pep Ventura: 800 €

- Col·locació pilones c. Tramuntana / Pep Ventura: 488,84 €

CB Creu de la Rutlla

- Eliminació de ressalt Psg. Vicens Bou + radar velocitat: 3,746,09 €

- Cistelles de bàsquet Jardins John Lennon: 2,505,31 €

- Porteries de futbol als Jardins de Santa Clara: 2,952,40 €

- Taules pícnic Jardins Sta. Clara: 1,058,75 €

CB Nord

- Col·locació valles Pl. de la Pau: 496,58 €

- Col·locació taules de pícnic Pl. De la Pau: 1.224,52 €

- Col·locació tirolina + tobogan Pl. de la Pau: 8.221 €

- Nova farola a escales Dr. Pericot: 985,58 €

- Creació d’un pipican a la zona (darrera Sementals)

CB Bolleria i Sobrestany

- Col·locació d’una cistella de bàsquet i una porteria de futbol a la Pl.

De Sobrestany: 2.565,20 €
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----------------------------------------------------------------

------------------------------------------------------

TOTAL APROXIMAT: 35.000 €

S’explica als assistents, que s’han pogut fer més inversions de les que

marcaria el pressupost dels consells de barri, per què alguna de les

inversions ja la tenia planificada alguna àrea municipal i s’ha pagat

d’una altre partida. 

Un cop fet aquest repàs de les actuacions demanades pels veïns es passa a fer un repàs de
les actuacions demandes de l’última reunió 22.03.2017:

• El compostador de la Plaça de Sobrestany és comunitari i el pot utilitzar tothom,
si ho fa bé. Si es vol més informació, cal adreçar-se a l’àrea de residus de
l’Ajuntament. 

• S’ha recuperat un camí a la zona on va començar l’incendi del Montgrí, per
prevenció incendis. 

• c. Tramuntana, no és prioritària la urbanització d’aquest carrer. Anotat al llistat de
la Brigada municipal com actuacions de repàs de paviment. 

• Prevista actuació al pou de Bellcaire amb col·laboració de l’Ajuntament de
Torroella de Montgrí, per fer pou més profund i canviar la maquinària, per tal
d’obtenir més pressió. Subvenció Diputació. 

• Comprades les peces que falten del bàdem reductor de velocitat de
Sobrestany. En falta la col·locació.

• Comprats miralls per canviar el que hi ha actualment a la Plaça de l’ Era de la
Bolleria i entrada Bolleria. 

• Desbrossament de camí per sota Can Barnés. Camí particular.
• Llisquet de la nova cartellera de Sobrestany, també està comprat. Cal col·locar-lo.
• Proposta de retirar el comptador de llum del pou de Sobrestany.

Pel que fa a les obres de la plaça de Sobrestany, el regidor de participació ciutadana posa
sobre la taula, una problemàtica que un veí ha fet saber a l’Ajuntament, sobre el circuit de
l’aigua plujana i el seu efecte amb la modificació proposada en primer terme per part de
l’Ajuntament.
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En aquest sentit, el regidor es compromet a fer una reunió amb els veïns que viuen a
Sobrestany i podrien veure’s afectats per aquestes obres de millora de la plaça, per tal de
consensuar el tipus de millora a fer.

Es comenta que el pastor passa per la plaça de Sobrestany i en el seu dia, amb el pas de
les ovelles va fer malbé el mur de pedra que hi havia. 

Es demana si es podria netejar el camí que portava a la zona on es va iniciar el gran incendi
del Montgrí, ja que torna a estar brut d’herbes. 

Pel que fa al camí del Càmping dels Francesos es comenta que faltarien per fer 50 metres.
Els representants municipals expliquen que com és públic i notori aquesta zona no està
legalitzada i per tant, no es poden demanar serveis com si ho fos. El veí demana/ proposa
que els veïns poguessin pagar la seva part. També comenta que la part que es va fer, ja
torna a estar malament i que caldria fer una canalització de l’aigua, per tal que no s’endugui
la terra. 

Pel que fa al tema dels mobles i trastos que es troben sovint a la Plaça de la Bolleria, els
representants municipals expliquen el sistema gratuït de recollida de trastos. 

Es comenta que el c. Tramuntana està cada vegada pitjor i que s’hi hauria d’actuar. Es
demana que es posi grava i que es compacti una mica, i que els pedaços es facin amb
consciència. 

Un veí comenta que el badem de Sobrestany que es col·locarà properament, s’hauria de
posar doble per què no hi hagués velocitat, i que se’n hauria de posar un altre a la sortida de
Sobrestany cap a Torre Ferrana
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. Els representants municipals comenten que poden assegurar que el badem que actualment
està en males condicions es canviarà tot, però que preguntaran a la Policia Local, la
possibilitat plantejada de col·locar un doble ressalt, per analitzar si és procedent o no.

La retirada del comptador de Sobrestany torna a ser un altre tema que es tracta durant la
reunió. 

Un veí pregunta per què la nova numeració de Sobrestany s’ha parat i els representants
municipals comenten que ho preguntaran, però que tenen constància que tot l’expedient de
canvi de numeració ja estava finalitzat. 

Un veí comenta que la nova porteria que s’ha posat, estèticament és molt lletja i demana si
d’alguna manera es podria canviar per una altre, o bé pintar-la. Ell mateix proposa que els
mateixos veïns podrien pintar-la. Els representants municipals comenten que el tipus de
porteria que s’ha posat és especial per tal de no tenir accidents amb nens, ja que al municipi
s’ha tingut males experiències que no es volen tornar a repetir. Pel que fa a la pintura, es
comenta que siguin conscients que la porteria és galvanitzada i que si ho volen pintar, no hi
ha cap problema per part de l’Ajuntament, però que l’Ajuntament no ho vol assumir, per què
comportarà una feina de manteniment constant que ara mateix no es pot assumir amb el
volum de feina de la brigada municipal. 

Un cop finalitzat el torn obert de paraula, el regidor explica que la propera reunió es
realitzarà al març de 2018 i que es convocarà de les fórmules habituals. (ADA, web,
facebook, twitter i convocatòria casa per casa) 

També es recorda als veïns assistents que de totes les reunions se’n redacta una acta i que
aquesta es penja a la pàgina web de l’Ajuntament (www.torroella-estartit.cat) desprès de la
celebració de la reunió. 

Un cop finalitzats tots els punts de l’ordre del dia, i finalitzat també el torn obert de paraula,
el regidor dóna per finalitzat el Consell de Barri. 

CLOENDA

I, sense més assumptes per tractar, el regidor de participació ciutadana de Torroella de
Montgrí, clou la sessió a les nou hores trenta minuts, del dia i el lloc expressats al
començament.

Vist i plau,

http://www.torroella-estartit.cat/
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Torroella de Montgrí, data de la firma digital

Regidor de participació ciutadana
Marc Calvet i Martí


	PeuSignatura



